
 
 
 

Referat fra ordinær generalforsamling d. 22. januar 2025 I klubhuset kl 19.30. 

 

1. Valg af dirigent  

2. Valg af referent  

3. Valg af stemmetællere  

4. Beretning ved foreningens formand  

5. Regnskabsaflæggelse ved foreningens kasserer  

6. Indkomne forslag:  

1. Foreningen tegnes af formanden og kasseren i forening. Er en af disse forhindret, tegnes 

     foreningen af formanden eller kasseren og 2 bestyrelsesmedlemmer. 

     (vedtægtsændring som punkt 8.9 til foreningens vedtægter, hvis punktet vedtages). 

2. kontingentstrukturen ændres fremadrettet, sådan at det ikke koster ekstra at dyrke flere     

     grene af hundesporten 

7. Fastsættelse af kontingent, træningsgebyr 2026 Bestyrelsens indstiling er at kontingentsatserne 

fortsætter uforandret. 

8. Valg af kasser: Katine Kirkeskov Rasmussen modtager genvalg.  

9. Valg af to bestyrelsesmedlemmer: Jack Andersen, som er trådt ind i bestyrelsen i stedet for Susanne 

Silvestris, modtager valg til bestyrelsen. Birgitte Ilg modtager ikke genvalg til bestyrelsen. 

10. Valg af to suppleanter  

11. Valg af to revisorer  

12. Valg af en revisorsuppleant  

13.Eventuelt 

 

 

 

Ad 1)  Hans Devantier 

 

Ad 2) Lise Mølbak 

 

Ad 3) Birgitte / Josefine 

 

Ad 4) Formanden fremlagde årets beretning.  

Beretningen blev godkendt.  

 

Ad 5) Kassererens regnskab blev godkendt 

 

Ad 6) Der er stillet 2 forslag til dette års generalforsamling. 

   6.1) Forslag 1 går på at der er ønske om at ændret tegningsretten overfor offentlige myndigheder, i 

tilfælde af længerevarende uforudset fravær. 

 Der blev agumenteret for og imod,  

 Forslaget blev enstemmigt vedtaget af generalforsamlingen med ordlyden: 

Foreningen tegnes af formanden og kasseren i forening overfor bank og offentlig myndighed. Er 

en af disse forhindret, tegnes foreningen af formanden eller kasseren og 2 

bestyrelsesmedlemmer 



 
 
 
   6.2) Forslag 2 går på et ønske om at rulle kontingentstrukturen tilbage til den gang det ikke kostede 

ekstra at dyrke flere grene af hundesport i klubben. 

Der blev argumenteret for og imod. 

 Forslaget blev ikke vedtaget af generalforsamlingen. 

 

Ad 7) Det blev foreslået at kontingentsatserne for året 2026 skulle forblive uændret. Forslaget blev 

vedtaget. 

 

Ad 8) Katrine blev genvalgt 

 

Ad 9) Jack og Clara stillede op til posterne som bestyrelsesmedlemmer. Begge blev valgt 

 

Ad 10) Britt blev valgt til 1. suppleant og Josephine blev valgt til 2. suppleant 

 

Ad 11) Finn og Steen blev valgt som revisorer 

 

Ad 12) Kathrine blev valgt til revisorsuppleant 

 

Ad 13) Der blev fremsat et ønske om at retningslinjerne for brugen af facebookside blev mere 

gennemarbejde. Bestyrelsen har allerede taget det til efterretning, og informerede om at de ville 

arbejde på dette i den kommende tid. 

 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. Mødet er hævet. 

 


